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如何申请重新激活 NSS 账号

适用于适用于

• NetApp 客户

• NetApp 合作伙伴

• 所有 NetApp 支持站点用户

说明说明

如何申请重新激活 NSS 账号

'NetApp provides no representations or warranties regarding the accuracy or reliability or serviceability of any information or recommendations
provided in this publication or with respect to any results that may be obtained by the use of the information or observance of any recommendations
provided herein. The information in this document is distributed AS IS and the use of this information or the implementation of any recommendations or
techniques herein is a customers responsibility and depends on the customers ability to evaluate and integrate them into the customers operational
environment. This document and the information contained herein may be used solely in connection with the NetApp products discussed in this
document.'
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操作步骤操作步骤

1. 导航到 非技术反馈（无需登录）或或登录 NetApp 支持站点，单击案例和零件案例和零件，然后选择创建非技术案例

2. 选择反馈类别为重新激活用户帐户重新激活用户帐户

3. 对于问题是否更改了公司？是否更改了公司？，选择相应的单选按钮

4. 如果您更改了公司，请注册新帐户

5. 如果您在同一家公司，请填写您的姓名、电子邮件地址、公司名称姓名、电子邮件地址、公司名称，并在相应字段中提供意见提供意见

6. 输入验证码

7. 点击提交提交
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